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uspešno potekajo v vseh sredinah, tudi Šiška
ni izjema. Na dveh volilnih konferencah 20. in
21. aprila so delegati izvolili devet šišenskih
delegatov za tretji kongres samoupravljalcev.
Po izvolitvi smo jih žaprosiM za odgovor na

JASMIN ŠABlC, 31 let, kvalificirani zidar v
SGP Stavbenik Koper, TOZD Gradbena opera-
tiva Ljubljana: »V naši organizacjii nismo imeli
tematskih razprav, kljub temu pa delavci z ve-
likim zanimanjem in upanjem pričakujejo trelji
kongres samaupravtljaleev. V predkongresmh
pogovorih je v ospredju zanimanje za življenj-
ski slandard. Zaradi razvejanosti našega deia,
saj delavci delajo na gradbiščih na razndh lo-
kacijah, si v okviru sindikata predvsem priza-
devamo, da bi resnično vse delavce obvestili
o pripravah na kongres, hkrati pa ob tem ana-
liiiramo tudi delovanje delegatskega sistema,
ki ima pri nas kljub temu, da je od 200 delav-
cev kar 167 delegatov, še nekatere pomanjklji-
vosti, predvsem pa je glavni problem neudele-
ževanje nekaterih delegatov na sejah delega-
cii.«

• MIROSLAV BIZJAK, 24 let, kvalificirani mi-
zar v Sportopremi, kjer je tudi član delavske-
ga sveta in vodja združene delegacije za SIS.
»Tudi pri nas delavci kažejo veliko zanimanje
za tretji kongres samoupravljalcev. Osnovni te-
mi sta uresničevanje delegatskega sistema in
uveljavljanje samoupravljanja.«

vprašanje, kakšna bo njihova predkongresna
aktivnost in kako so se v kongresne priprave
vključevali delavci v sredinah, v kalerih de-
lajo.

Sišenske delavce bodo na kongresu pred-
stavljali:

ANTON ČEŠNOVAR, 44 let, tehnolog v
Avtomontaži: »Tematskih razprav v naši orga-
nizaciji še nismo imeli. Delavci z velikim za-
nimanjem spremljajo priprave na kongres sa-
moupravljalcev, še posobej pa se je to zani-
manje pokazalo na letni konferenci Konlerence
osnovnih sindikalnih organizacij.

Sicer pa mislim, da bom po vrnitvi s kon-
gresa delavcem, ki so me delegirali, podrob-
neje razložil stališča in sklepe kongresa.«

BORIS BALA2IC, 35 let, kvalificirani avto-
mehanik v SOZD Sap Viator, DO Mestni pot-
niški promet: »V naši delovni organizaciji smo
v zadnjem obdobju veliko časa posvetili pro-
blemoni in pripravam na reorganizacijo in je
tako manj časa ostalo za priprave na tretji kon-
gres samoupravljalcev. Toda sedaj bomo to
nadomestili, sicer pa menimo, da je tudi našd
notranja reorganizacija velik prispevek kon-
gresu, saj gre za urejanje dohodkovnih odno-
sov, ki doslej niso bili najbolje urejeni.

V pripravah na kongres bomo posebno po-
zornast posvetili uresničevanju delegatskega
sistema, še iposebej pa vprašaujera okrog de-
legacij. Naša delegacija za zbor združenega
dela občinske skupščine dela zelo uspešno, več
pa je problemov pri delegacijah za samouprav-
ne interesne skupnosti, kjer se je pokazalo, da
združene delegacije ne morejo dovolj uspešno
uresničevati svoje vloge.«

JANA RESNIK, 28 let, farmacevtski tehnik
v Leku, TOZD Farmacija: »V drugi polovici
aprila bomo imeli temntsko konferenco, na ka-
teri bomo ocenili delovanje delegatskega si-
stema. Podobno konferenco smo imeli že lani
in tako bomo lahko ugotovili, ali se je stanje
kaj spremenilo.

Pri uresničevanju delegatskega sistema
predvsem opažamo, da delegati niso dovolj izo-
braženi, da bi se lahko aktivno vključevali v
vse razprave, pa tudi vodstva nekalerih dele-
gacij niso dovolj aktivna. Še posebej pa se
bomo na konferenci pomudili pri uresničevanju
delegatskih odnosov v TOZD Trženje, ki ima
150 svojih delavcev po vseh krajih Jugosla-
vije in zaradi tega težko uresničujejo svoje
samoupravne pravice.«

ANGELCA LUTOVAC, 35 let, zaposlena v
Tekslilu, TOZD Tekstllna Medvode v oddelku
za pripravo dela in je predsednica Konference
osnovnih sindikalnih organizacij v Tekstilu: »V
Tekstilu bomo v okviru priprav na tretji kon-
gres samoupravljalcev organizirali tri tematske
konference. Še posebno pozornost smo v raz-
pravah v okviru predkongresne aktivnosti po-
svetili nagrajevanju po delu in se zavzemamo
za resnično nagrajevanje po delu, ki bo odvis-
no le od dela, ne pa tudi od tega, kje kdo de-
la. 2e v tekstilni panogi so precejšnje razliko
v osebnih dohodkih za enako delo, saj recimo
tisti, ki delajo v proizvodnji tehničnih tkanin
zasluži več kot pa tisti, ki dela v proizvodnji
trikotaže.«



MIHAEL ZILAVEC, 48 let, zaposlen kol
mediazni kontrolor v Titovih zavodih Litostroj,
TOZD PUM, kjer je tudi predsednik delavske-
ga sveta TOZD: »Pripravljamo še nekaj temal-
skih konferenc, nekaj pa smo jih že imeli. V
Litostroju smo tudi pripravili siporočilo kon-
gresu, v katerem govorimo o vrednotenju tež-
kih pogojev dela. S tem sporočilom skušaino
preseči staro miselnost, da je treba upoštevati
za težke pogoje dela samo fizični napor, pač
pa tudi druge težke pogoje. Na kongresu želi-
mo prodreti s stališčem, da je treba v okviru
Jugoslavije resnično sistematično in strokov-
no ocenjevati težke pogoje dela, kajti ni re-
čeno, da ima tiisti, ki dela v livarni, že samo
zato, ker dela tu, težke pogoje. Livarno so v
Jugoslaviji različno opremljene in urejene in
zato so tudi različni pogoji dela.

Delavci so se aktivno vključili v pripravo
tega sporočila, od kongresa pa pričakujejo, da
bo potrdil našo pot samoupravnega razvoja.
Pri nas v Litostroju je samoupravljanje res do-
bro zaživelo, toda povsod verjetno ni tako, kar
kažejo tudi nekatere redke prekinitve dela.
Zato pričakujemo, da bo kongres potrdil, da je
samoupravna poL naša edina pot nadaljnjega
razvoja. , ^

JOZE MAROLT, 54 let, opravlja dolžnost
predsednika Mestnega sveta Zveze sindikatov
Ljubljana. Ob tem je tudi član predsedstva Re-
publiškega sveta Zveze sindikatov Slovenije,
član predsedstva Republiške konference SZDL
in vodi nekatere pomembne organe pri RK
SZDL in RS ZSS. Stanuje v Tacnu.

ALBINA MRAVUA, 25 let, zaposlena kot
diplomirani ekonomist v Iskri, Industrija bate-
rij Zmaj: »Dosedaj nismo imeli nobendh pose-
bej organiziranih aktivnosti za pripravo na
tretji kongres samoupravljaleev, pač pa so te-
kle te priprave v okviru rednih družbenopoli-
tičnih aktivnosti v vseh 'treh organizacijskih
enotah. Angažiranjedelavcev v dosedanjih pri-
pravah ie bilo dobro. PoLem ko smo se iz eno-
vite delovne organizacije organizirali v dve
TOZD in DSSS, je samoupravljanje še bolje za-
živelo, tudi zato, ker so gradiva dobro priprav-
ljena in ker jih strokovne službe pripravijo v
razumljivem jeziku.

Nadaljnje priprave za kongres bomo uskla-
dili skupaj z ostalimi Iskrinimi organizacijami,
veliko vlogo pa bo v pripravah prav gotovo
odigrala mladinska organizaoija glede na to, da
je v naši organizaciji veliko mladih.«
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